
 З А П И С Н И К 

 са 3. редовне сједнице Скупштине удружења  “  Друштво  анимације у Републици Српској 
 - ДАРЕС”  , одржане дана 21. децембра 2022. године са  почетком у 19:00 часова. 

 На сједници су присуствовали: Милица Чвокић, Бојана Павић, Игор Ђурић, Немања 
 Вученовић, Александар Бундало, Дамир Омић, Григор Бјелошевић, Федор Марић, Нина 
 Мајкић, Сандра Марић, Душан Шарић, Тамара Максимовић, Младен Кевић, Марија 
 Бјелошевић, Лазар Родић. 

 Присутни нису били: Мирко Јанковић, Младен Ђукић, Слободан Шкобић, Сања Перковић 

 Од посматрача, сједници je присуствовалa: Марија Калабић 

 Предложен је сљедећи дневни ред: 

 1.  План развоја анимације у Републици Српској у периоду 2023-2027; 
 2.  Анализа недавно завршених конкурса Аудиовизуелног центра Републике Српске, 

 те приједлог и усаглашавање плана за наредну годину; 
 3.  Финансијски извјештај Удружења за протеклу календарску годину; 
 4.  Потенцијални пројекти Удружења из области едукације: 

 4.1.  Едукација продуцентима у анимираном филму - радионица за продуценте у 
 Новој Горици, Словенија. 

 4.2.  Радионица писања критике анимираног филма. 
 5.  Информација о Уредби о подстицајима; 
 6.  Разно. 

 Дневни ред је усвојен једногласно. 



 На сједници су донесенe сљедећe одлуке: 

 1.  На тему плана развоја анимације у Републици Српској договор је да до 30.12. 
 свако од чланова наведе своје приједлоге у радни документ који је свима 
 прослијеђен. 
 Након договореног рока ( 30.12. ), чланови Удружења Младен Ђукић, Федор 
 Марић, Марија Калабић и Игор Ђурић уредиће и финализовати документ, који 
 ћемо у завршном облику објавити на интернет презентацији Удружења, али га и 
 прослиједити потенцијалним партнерима, првенствено Аудиовизуелном центру 
 Републике Српске, те разговарати о његовом спровођењу. 

 2.  Анализа недавно завршених конкурса АВЦРС довела нас је до закључка да се ове 
 године на конкурсе пријавио мањи број пројеката него што је била процјена 
 Удружења. На основу планова чланова Удружења о раду на властитим пројектима, 
 направљен је приједлог Удружења за распоред конкурса током 2023. године, који 
 ћемо накнадно прослиједити Аудиовизуелном центру Републике Српске. По том 
 плану, Удружење предлаже одржавање 

 -  Два конкурса за развој кратких анимираних филмова у наредној години и 
 то: први конкурс у марту и други конкурс у септембру 2023. године; 

 -  Два конкурса за продукцију кратких анимираних филмова: први у мају, а 
 други у новембру 2023. године ; 

 -  Конкурс за производњу завршних студентских филмова, према тренутном 
 наставном плану на смјеру Анимирани филм Академије умјетности у Бања 
 Луци, оптимално би требао да се одржи у мају или јуну наредне године; 

 -  Конкурси за мањинске копродукције не тичу се само анимираног филма, 
 већ и осталих филмских врста, па је претпоставка Удружења да ће АВЦРС 
 наставити да одржава четири оваква конкурса годишње. 

 3.  Годишњи финансијски извјештај Удружења усвојен је једногласно. 
 Усљед високих издатака за рачуноводствене услуге, приједлог чланова је да се 
 прибаве повољније понуде за књиговодствене услуге. Тренутна мјесечна цијена за 
 рачуноводствене услуге износи 100,00 КМ. Закључак Скупштине је да постоји 
 могућност прибављања знатно повољније понуде, која би мање оптерећивала 
 буџет Удружења. 

 4.  Потенцијални пројекти Удружења из области едукације: 
 4.1.  Како  ће  се  програм  едукације  продуцената  у  анимираном  филму  одржати  у 

 организацији  словеначког  удружења  аниматора  ДСАФ,  а  с  обзиром  да  је  у 
 интересу  развоја  анимираног  филма  у  Републици  Српској  да  будемо  дио 
 тог  пројекта,  ДАРЕС  ће  почетком  наредне  године  одржати  састанак  са 
 ДСАФ,  у  склопу  кога  ћемо  успоставити  званичну  сарадњу  и  разговарати  о 
 могућностима заједничке организације овог пројекта; 

 4.2.  Радионица  филмске  критике  “GoCritic!”  одржаће  се  на  љето  наредне  године 
 у  Загребу.  Приједлог  је  да  се  током  наредне  године  одржи  презентација  на 
 Факултету  политичких  наука,  са  циљем  да  се  студенти  информишу  о 
 филмској  критици,  те  укључе  у  исту.  Такође,  ову  радионицу  било  би 



 потребно  представити  и  активним  ауторима  филмских  критика  на  подручју 
 Републике Српске, како бисмо их усмјерили на анимирани филм. 

 5.  Тачка  о  Уредби  о  подстицајима,  због  одсуства  чланова  који  су  више  упућени  у  ову 
 тачку, је помјерена за наредну сједницу. 

 6.  Под  тачком  разно,  разговарали  смо  о  потенцијалном  прибављању  просторија 
 Удружења.  Такође,  разговарали  смо  и  о  организационим  проблемима  недавно 
 одржане  Ревије  анимираног  филма  у  организацији  Удружења  и  Међународног 
 фестивала  анимираног  филма  “Бања  Лука”,  првенствено  о  програмској  селекцији, 
 за  коју  смо  закључили  да  је  била  превише  умјетнички  и  фестивалски  усмјерена  за 
 оно  што  је  требао  бити  циљ  Ревије,  а  то  је  промоција  анимираног  филма  широј 
 публици. 

 Записничар  Предсједник Скупштине 

 Бања Лука, 
 Дана 21.12.2022. године 


